

順德聯誼總會屯門梁李秀娛幼稚園
「甜甜蜜蜜迎中秋」-親子製作月餅工作坊

敬啟者：

為了促進家長與子女的溝通，建立良好親子關係，並從中認識中秋節的食物，現誠邀各位家長參與「甜甜蜜蜜迎中秋」-親子製作月餅工作坊，詳情如下：

內容	透過親子一起製作月餅認識中秋節的傳統食物。
日期	2025年9月27日（星期六）
時間	第一場：上午9:00-10:00 第二場：上午10:30-11:30 第三場：中午12:00-下午1:00 第四場：下午2:30-3:30 第五場：下午4:00-5:00
對象	本校學生家庭（一位家長（傭人除外）、一位本校學生）
人數	每場12對親子
報名連結	 https://forms.gle/FZCyQYBm6Z3dVQ8dA
備註	1. 有興趣參加是次活動的家長，請透過上面連結報名。 2. 每名學生只限選擇一個場次報名，選擇後不能更改。 3. 截止報名日期：2025年9月12日（星期五） 4. 倘若報名人數超出名額，將進行抽籤決定，抽籤結果將於9月19日（星期五）在本校網頁內公佈。 5. 每組家庭材料費用\$250由校方支付，中籤者必須出席。 6. 如有任何查詢請致電24502519與梁佩珊老師聯絡。

此致
貴家長



順德聯誼總會
屯門梁李秀娛幼稚園
2025年9月8日

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

‘Sweetly Welcoming the Mid-Autumn Festival’ - Parent-Child Mooncake Making Workshop

Dear Parents:

To promote communication between parents and children, establish a good parent-child relationship, and help them learn about Mid-Autumn Festival foods, we sincerely invite all parents to participate in the "Sweetly Welcoming the Mid-Autumn Festival" - Parent-Child Mooncake Making Workshop. The details are as follows:

Content	Understand the traditional food of the Mid-Autumn Festival by making mooncakes with parents and children.
Date	27 September 2025 (Saturday)
Time	First session : 9:00am-10:00am Second Session : 10:30am-11:30am Third Session : 12:00pm-1:00pm Fourth Session : 2:30pm-3:30pm Fifth Session : 4:00pm-5:00pm
Participants	Families of our school (One parent (expect for the helper); one student of our school)
Quota	12 parent-child pairs per session
Registration link	 https://forms.gle/FZCyQYBm6Z3dVQ8dA
Reminders	<ol style="list-style-type: none">1. Parents who are interested in participating in this event, please register through the link above.2. Every student is limited to registering for one session and no changes will be made after selection.3. Deadline for registration: 12 September 2025(Friday)4. If the number of applicants exceeds the quota, a lottery will be held to decide, and the results of the lottery will be announced on the school's website on 19 September (Friday).5. The material fee of \$250 per family will be paid by the school, and the winners of the lottery must attend.6. For any inquiries, please contact Miss Sandy Leung at the phone 24502519.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
8 September 2025

